
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 04.08.2016 

Číslo: 2038/2016/OSVaZ-4 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk   

Telefón: 055/7268 295   

Fax: 055/7268 296 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 17. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 01.08.2016 

 

 
Počet prítomných členov:         12 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         5 

z toho ospravedlnení:          5 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Aktuálne informácie predsedníčky komisie a vedúcej odboru sociálnych vecí a zdravotníctva 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2016 (Ing. Karafová) 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 (Ing. Karafová) 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov (Ing. Karafová) 

6. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na 

mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

v znení neskorších predpisov  (Ing. Kandráč) 

7. Pracovná verzia analýzy hospodárenia jednotlivých polikliník, ktoré sú vo vlastníctve KSK – 

plnenie uznesenia Zdravotnej komisie č. 23/2015 (JUDr. Nemec) 

8. Hodnotiace správy referátu zdravotníctva za rok 2015 – II. časť:  

a) Správa o vybavovaní sťažností, podaní a správnych konaní na referáte zdravotníctva za rok 

2015 (JUDr. Moskaľová), 

b) Správa o kontrolnej činnosti referátu zdravotníctva za rok 2015 (PhDr. Mgr. Hrušková) 

9. Informatívna správa spoločnosti Svet zdravia, a.s. o aktuálnom stave a rozvoji nemocníc 

v Košickom samosprávnom kraji (Svet zdravia, a.s.) 

10. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 

11. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 

Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený 

jednohlasne všetkými členmi komisie.  
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K bodu č. 2 

Ing. Zuzana Jusková – vedúca odboru sociálnych vecí a zdravotníctva informovala komisiu 

o liste adresovanom p. ministrovi zdravotníctva v súvislosti s návrhom legislatívnych zmien, 

ktoré sú v súlade s Prioritami zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2016 – 2020. 

Predmetný list bude zaslaný členom komisie spolu so zápisom z rokovania komisie.  

 

K bodu č. 3 

Uznesenie č. 20/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Plnenie 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2016. 

Hlasovanie č. 1 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 4 

Uznesenie č. 21/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2016. 

Hlasovanie č. 2 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 5 

Uznesenie č. 22/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 

Hlasovanie č. 3 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 6 

Uznesenie č. 23/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh VZN KSK, 

ktorým sa mení VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie č. 4 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu č. 7 

Uznesenie č. 24/2016 

Zdravotná komisia po preštudovaní materiálu: Objekty bývalých zdravotníckych zariadení 

spravované rozpočtovou organizáciou Správa majetku KSK, ktorého súčasťou je aj analýza 

hospodárenia jednotlivých stredísk navrhuje nasledovné riešenie. Ponechanie objektov 

v správe KSK: Poliklinika Sever, Poliklinika Juh, Poliklinika Nad Jazerom, Poliklinika 

Východ a odpredaj objektov: Mäsiarska, Poštová, Srbská, Lackova, Tatranská. Komisia teda 

z návrhovej časti uprednostňuje alternatívu 3.5., t.j. ponechanie niektorých objektov a ich 

postupná rekonštrukcia financovaná z príjmov SM KSK. Zdravotná komisia ďalej žiada: 

 doplniť materiál zo strany spracovateľa o zoznam nájomcov v objektoch, ktoré navrhuje 

odpredať a následne jeho zaslanie členom komisie, 

 ponúknuť nájomcom (poskytovateľom ZS) z objektov navrhnutých na odpredaj iné voľné 

priestory, ktorými disponuje SM KSK, 

 predložiť komisii časový harmonogram navrhovaného riešenia. 

Hlasovanie č. 5 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 8 

JUDr. Jana Megela Moskaľová odprezentovala hodnotiacu správu referátu zdravotníctva pod 

názvom: Správa o vybavovaní sťažností, podaní a správnych konaní na referáte zdravotníctva 

za rok 2015 a zároveň zodpovedala dotazy členov komisie. PhDr. Peter Dringuš 

odprezentoval hodnotiacu správu pod názvom: Správa o kontrolnej činnosti referátu 

zdravotníctva za rok 2015. 

 

K bodu č. 9 
Informatívnu správu spoločnosti Svet zdravia, a.s. o aktuálnom stave a rozvoji nemocníc 

v Košickom samosprávnom kraji prezentovali zástupcovia spoločnosti Svet zdravia, a.s. Ing. 

Vladimír Kumičák a MUDr. Jozef Pribula. V rámci diskusie k tejto prezentácii vystúpili 

jednotliví členovia komisie a hlavný kontrolór úradu KSK Ing. Ľubomír Hudák. Členovia 

komisie následne sa zhodli na potrebe vysvetlenia nasledovných dotazov, ktoré zároveň 

požadujú, aby zástupcovia spoločnosti Svez zdravia, a.s. vysvetlili na rokovaní Finančnej 

komisie Zastupiteľstva KSK dňa 5.8.2016: 

 Ak v tabuľke „Medicínske výkony Sveta zdravia v KSK v roku 2015“ predstavujú %-

ne údaje medziročnú zmenu 2015 a 2014, niektoré údaje nie sú matematicky správne, 

ak sa porovnávajú údaje prezentované pred rokom za obdobie roka 2014. Napríklad za 

rok 2014 v TV počet sestier 248, za rok 2015 v počte 238, čo je pokles v absolútnej 

hodnote o 10 sestier, čo nepredstavuje pokles o 1 % (prezentovaný údaj – 1%).  Boli 

údaje za rok 2014 prezentované pred rokom na komisiách a predložené zastupiteľstvu 

korigované, alebo ide len o formálne matematické nesprávnosti?  

 Z finančného pohľadu bol pred rokom prezentovaný výsledok hospodárenia po 

zdanení za rok 2014 v sume 5 445 tis. eur (s poznámkou neauditované), čo 

predstavovalo oproti roku 2013 nárast o 2,86 mil. eur. V aktuálne predloženej 

prezentácii za rok 2014 je uvedený VH po zdanení v sume 528 tis. eur (auditované 

finančné výkazy).  Porovnaním celkových nákladov za rok 2014 neauditovaných 

a auditovaných je nárast o  (+) 5 502 tis. eur. Aké náklady boli zaúčtované na základe 

vykonaného auditu? 
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 V aktuálnej prezentácii je uvedený pokles obchodných záväzkov po splatnosti 

medziročne o (-) 239 tis. eur (79 % pokles). Z predloženej prezentácie za roky 2015 

a 2014 vyplýva medziročný nárast krátkodobých záväzkov  o (+) 3 102 tis. eur 

a nárast v položke bankové úvery a krátkodobé  finančné výpomoci o  (+) 2 055 tis. 

eur. Čiže krátkodobé záväzky z obchodného styku po LS klesli, ale krátkodobé 

záväzky ako celok vzrástli, vrátane návratných zdrojov financovania. Aké kategórie 

krátkodobých záväzkov medziročne vzrástli?  Boli poskytnuté návratné zdroje v rámci 

skupiny (pôžičky od materskej spoločnosti dcéram) na konkrétny účel, resp. na čo 

použili tieto návratné zdroje financovania?  

 Aké percento v jednotlivých nemocniciach KSK tvoria v rámci kategórie lekárov 

cudzinci? 

 

Uznesenie č. 25/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Informatívnu správu spoločnosti Svet zdravia, a.s. o aktuálnom stave a rozvoji nemocníc 

v Košickom samosprávnom kraji. 

Hlasovanie č. 6 

Za:  12 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 10 

MUDr. Grüllingová stručne informovala členov komisie o pripravovanom výberovom konaní 

na pozíciu lekára samosprávneho kraja. 

 

K bodu č. 11 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK MUDr. 

Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky 

a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 
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